
Vážení radní, 
 
dovolte, abych Vám poblahopřál ke zvolení do zastupitelstva MČ. I v následujících letech se 
budeme dále setkávat na jednání zastupitelstva naší MČ. Volby skončily a my jsme připraveni 
spolupracovat se zastupiteli ze všech stran. Vysoká podpora, kterou jsme ve volbách obdrželi 
je pro nás ujištěním, že náš volební program je to, co občané Zbraslavi chtějí. 
V zájmu co nejklidnějšího řešení povolební situace bychom Vás rádi požádali, aby současná 
rada řešila do volby nového vedení pouze provozní záležitosti a věci, které nesnesou 
odkladu, a aby dlouhodobější body či body, které předpokládají dlouhodobější smluvní 
vztahy MČ, ponechala na novém vedení, které bude zvoleno na ustavujícím zasedání 
zastupitelstva a které k takovým krokům bude mít plnou legitimitu. Tato naše žádost je 
podložena i metodickým doporučením Ministerstva vnitra ČR o správě obce mezi konáním 
voleb a zvolením nových orgánů. Dovolím si citovat: 
 
“Přestože jsou dosavadní starosta (místostarosta) i rada obce nadány všemi pravomocemi 

jako v době před konáním voleb, je vhodné, aby své aktivity soustředili pouze na činnosti 

nezbytné a na rozhodnutí, jež nesnesou odkladu tak, aby závažnější rozhodnutí již činily nově 

zvolené obecní orgány.” 

  
Zároveň bychom Vás rádi požádali o zajištění aktualizované příručky pro zastupitele, protože 
v novém zastupitelstvu zasedne mnoho “nováčků”. 
  
Předem děkujeme a budeme se těšit na setkání na ustavujícím zasedání zastupitelstva. 
  
Za 100pro Zbraslav, 
  
Filip Gaspar 


